



**Närvarande:**

Philip Karlsson, Ordförande

Elias Olsson, Näringsliv

Mike Persson, Festerichef

Jerry Sundin, SnOrdf

Jacob Samuelsson, Sekreterare

Alexander Lagerbielke, Rekrytering

Niklas Bohman, Vice SnOrdf

Erik Wetterin, Webb/Tryck/PR

Martin Sylvan, Kassör

Eric Karlsson, Revisor

Magnus Karlsson, Inspektor

**00000 Mötets öppnande**

Ordförande förklarade mötet öppet klockan 18:15 i TP31.

**00001 Val av ordförande**

Mötet väljer sittande till ordförande.

**00010 Val av sekreterare**

Mötet väljer sittande till sekreterare.

**00011 Val av justeringsmän och tillika rösträknare**

Mötet beslutade att välja Erik Wetterin och Alexander Lagerbielke till justeringsmän tillika rösträknare.

**00100 Adjungeringar**

Erik Karlsson och Magnus Karlsson

**00101 Mötets behöriga utlysande**

Kallelse kom ut i torsdags den 2 september.  
Mötet beslutar mötet behörigt utlyst.

**00110 Fastställande av dagordning**

Följande punkter tilläggs: Häfvbackar, protokoll, Swish, Ladies night, ovveinvigningen och kommunikationskanaler

**00111 Föregående mötesprotokoll**

Protokoll från 2014-09-03 läggs till handlingarna.

**01000 Val av vice ordförande**

Mötet Beslutade att välja Elias Olsson till vice ordförande.

**01001 Rapporter och meddelanden**



Sektionen för Elektronikdesign  
*Mötesprotokoll 2014-10-09*

Phillip Karlsson:

Har varit på ordförandemöte.

Elias Olsson:

Möte med EDGB-utskottet, det kommer att hållas en alumnimiddag med PPG. Har haft avstämning med Ericsson, har haft svårt att få svar från bland annat SAAB. Har fem företag klara för EDGB.

Mike Persson:

Har haft femmans fest, har varit med på mötet om ovveinvigning vilket kommer ske 8 november.

Jerry Sundin:

Skickat in rapport till Phillip.

Jacob Samuelsson:

Har ordnat protokoll som kan läggas till handlingar. Har ansvarat för en pluggstuga.

Alexander Lagerbielke:

Ansvarat för pluggstuagga, fyllt i blankett angående populärvetenskapsveckan. Haft kontakt med rekryteringsansvarig 13/14. Har börjat bilda ett rekryteringsutskott, skrivit äskningsansökan ang. sweclockers.com. Har kontaktat David angående hans belöning.

Niklas Bohman:

Har skrivit arbetsberättelse, lunch med studienämnden och börjat sätta sig in i AMO-arbetet.

Erik Wetterin:

Affisch till pluggstugan, har ordnat allt med skjortorna och väntar på att det ska bli färdigt, har lagt upp stipendier.

Martin Sylvan:

Skickat faktura till Ericsson, samt lite annat bokföringsarbete.

#### **01010 Äsknings ansökan från EON**

EON söker 2500 kr för Tröjor mot att ED-sektionen får synas på dessa. Beslut fattas om att inte godkänna deras ansökan.

#### **01011 Höstmöte**

Alla ska ha skrivit rapport om vad de har gjort, Elias har ordnat smörgåstårta. Föredragslista har skickats till medlemmar. Magnus blev tillfrågad som nominerad till inspektor. Ordförande ordnar så att medlemmar kan följa mötet. Ordförande skickar ut handlingarna på fredag. Alla deltagare på mötet bjuds på smörgåstårta. LinTek planerar att komma och hålla föredrag. Ordförande vill ha budget som ska skickas ut med handlingarna.

Skriva förslag på stadgaändring ang. punkt 4.7.

#### **01100 Skjortor**

Skjortorna är lite sena men det ska förhoppningsvis vara klara i tid.



**01101 Gruppkontrakt**

Mötet godkänner gruppkontraktet med tillägget att fikastraff tillämpas vid sen ankomst, dagordning ska läggas i driven, punkter som inte är med på dagordningen men läggs till under mötet bordläggs om frågan anses okritisk. Ordförande skriver ut gruppkontrakt till påskrift.

**01110 Styrelsens mål**

Det ska läggas till en punkt efter styrelsens mål. Samt sidnumrering till alla sidor på verksamhetsdokumentet

**01111 Kick off**

Wetterin samordnar en tid till kick-off.

**10000 Häfvbackar**

Tombäckar pantas på hemköp och det rör sig om 23 backar, Martin ansvarar för att pantning av backar sker.

**01001 Protokoll**

Två dokument ska finnas, ett ska upp på väggen samt ett ska finnas i pärmen. Justerade dokument ska flyttas till mappen med justerade dokumentet.

**01010 Swich**

Nu finns Swish för föreningar, det kostar två kronor per transaktion. Fördelar är att minska kontanthanteringar osv. mötet beslutat att det inte är aktuellt för stunden.

**01011 Ladies night**

Förfrågan från ladies night att låna ed-väggen. Mötet godkänner att Ladies night får låna väggen mot att de skriver på ett kontrakt om ansvar ang. skador.

**01100 Ovveinvigning**

Ovveinvigningen kommer att hållas 8:e November och ED-styrelsen ska stå vid en station och bjuda på mat. Vi ger ED-ettan som ska invigas ungefär två korvar var, kostnaden får ej överstiga 500 kr. Men inget beslut tas.

**01101 kommunikationskanaler**

För tillfället har vi tre kommunikationskanaler.

Mail: vid viktiga frågor framförhållning krävs samt om det är externa kontakter.

SMS: Används där det behövs snabba svar samt interna frågor.

Facebook: Vid frågor där svar inte behöver besvaras direkt.

**01110 Övriga frågor**

Är Elvira ett utskott, Om Elvira har ett eget föreningsnummer är det inget utskott men styrelsen tycker att vi fortsätter att samarbeta med dem.

Tryckeriet tar för lång tid på sig hur detta ska lösa sig är högst oklart.

Affisch för höstmötet ska upp idag.

Introduktionsevent inför EDGB kommer inte att vara på trappan.



Sektionen för Elektronikdesign

*Mötesprotokoll 2014-10-09*

Kommunen har fått klagomål angående cyklar som är felparkerade, vi går ut med info om detta.

**1000 Mötets avslutande**

Ordförande avslutar mötet klockan 16.52.

\_\_\_\_\_  
X, Ordförande

\_\_\_\_\_  
X, Sekreterare

\_\_\_\_\_  
X, Justeringsperson

\_\_\_\_\_  
X, Justeringsperson